
Pričetek priprav
Prvega avgusta so se začele pripravljati vse selekcije KK SLOVAN na tek-

movanja v sezoni 1979<80, nižje selektij« pa na tekmovanja drugega jesen-
skega dela tekmovalne sezone 1979.

Pri nižjih selekcijah, tj. pri pionir-
skih ekipah, je že pred koncem spo-
mladanskega dela prišio do spre-
memb, ki so glede na financiranje vr-
hunskega športa pravilne, saj je bi'o
12 prvih in 6 drugih selekcij resnično
preveč za nosilca košarke v naši ob-
čini — KK Slovan. Preobsežno delo-
vanje teh selekcij se je pokazalo tudi
glede igralnih sposobnosti posamez-
nikov. Le-teh je bilo v vsaki ekipi z

zadovoljivim znanjem le malo in če
bodo v novoustanovljene kljubske
selekcije izbrani najboljši, bo tudi
njih znanje in napredovanje — ob
strokovnem delu najboljših trener-
jev — kar najbolje zagotovljeno.
Tako sedaj na našem območju, za ka-
terega je odgovoren KK Slovan s svo-
jo člansko ekipo KK Trnovo kot no-
silcem in edinim predstavnikom v l.
SKL, delujejo po tri prve (mlajši
pionirji) in tri druge (starejši pionir-
ji) seleiccije, ki so se že začele pri-
pravljati pod strokovnim vodstvom
trenerjev Vojmira Herksia, Borisa
Grobeljnika, VValterja Vatovca, An-
dreja Strehovca in Mihaela Šagerja.
Konec avgusta pa odhajajo najper-
spektivnejši in najboljši košarkarji
na petdnevne priprave v Sečo, v
športni center šolskega centra
VŠTK, kjer bodo nabirali novih moči
in znanja za nadaljnja tekmovanja.
Tretji selekciji, ekipi mlajših mladin-
cev KK Slovan in KK Trnovo, kateri
trenirata Walter Vatovec in Franci
Gorup, sta prav tako že pričeli s pri-
pravami. Mladinska in članska ekipa
KK Trnovo bosta letos v tekmova-
njih lahko igrali vidnejšo vlogo kot v
lanskoletni tekmovalni sezoni. Obe
ekipi prav sedaj s svojimi trenerji
Bogdanom Lomškom, Janezom Dr-
varičem in Andrejem Brenkom nabi-
rata moči in košarkarskega znanja za^
novo tekmovalno sezono.

Z osvojitvijo zaželenih ciljev bi se
dali tudi razni problemi v klubu, ki so
hočeš — nočeš navzoči v vseh klubih
vrhunskega športa, verjetno drugače
in bolje reševati, še posebno glede
igralskega kadra, saj je sodelovanje
med KK Slovan in KK Iskra—Olim-
pija končno steklo in je pričakovati,
da se bodo kaj kmalu videli tudi re-
zultati.
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